

God and Me: Prayer

Бог и я: Молитва для начинающих



Praise and thank the Lord before presenting requests to Him.

Psalm 95:2: Let's come into his presence with thanksgiving; let's make a joyful noise to him with songs of praise!

Psalm 100:4: Enter His gates with thanksgiving, and His courts with praise! Give thanks to Him; bless His name.

Славьте и благодарите Господа перед молитвой прошения.

Псалом 95:2. Предстанем лицу Его со славословием, в песнях воскликнем Ему!

Псалом 99:4. Входите во врата Его со славословием, во дворы Его – с хвалою. Славьте Его, благословляйте имя Его.



**Bring your every need to
God in prayer.**

Don't worry about
anything; instead, pray
about everything. Tell God
what you need. (Philippians
4:6)

***Все свои нужды
отдавайте Богу в
молитве.***

*Филиппийцам, 4:6. Не
заботьтесь ни о чём, но
всегда в молитве и
прошении с
благодарением
открывайте свои
желания пред Богом.*





Pray in faith.

Matthew 21:22: And whatever things you ask in prayer, you will receive, if you have faith.

Mark 11:24: Therefore I tell you, whatever you ask in prayer, believe that you have received it, and it will be yours.

Молитесь с верой.

От Матфея, 21:22. И всё, чего ни попросите в молитве с верою, получите.

От Марка, 11:24. Потому говорю вам: всё, чего ни будете просить в молитве, верьте, что получите, – и будет вам.

Pray in Jesus' name.

John 14:14: If you ask me anything in My name, I will do it.

John 16:23: Truly, truly, I say to you, whatever you ask of the Father in my name, he will give it to you.

Молитесь во имя Иисуса.

От Иоанна, 14:14. Если чего попросите во имя Моё, Я то сделаю.

От Иоанна, 16:23. Истинно, истинно говорю вам: о чём ни попросите Отца во имя Моё, даст вам.



Pray according to His will.

1 John 5:14–15: And this is the confidence that we have toward him, that if we ask anything according to his will, he hears us. And if we know that he hears us in whatever we ask, we know that we have the requests that we have asked of him.

Молитесь о Его воле.

1-е Иоанна, 5:14, 15. И вот какое дерзновение мы имеем к Нему, что, когда просим чего по воле Его, Он слушает нас. А когда мы знаем, что Он слушает нас во всём, чего бы мы ни просили, – знаем и то, что получаем просимое от Него.





www.freekidstories.org

Image credits:

Page 2: Designed by Gemastock via Freepik

*Image of Jesus on page 5: Designed by
Pikisuperstar via Freepik.*

All other images designed by Freepik.